
 

 

 

 

 

 

 

Met deze nieuwsbrief brengen we u graag op de hoogte van het laatste 
nieuws van het CDA Hoogeveen. In de maand oktober ging de CDA-
fractie veel op pad in de gemeente. Zo hielden we een inloopspreekuur 
in Hollandscheveld en organiseerden we een online actie rondom 
verkeersveiligheid. Ook werd de begroting besproken in de raad. In deze 
nieuwsbrief blikken we hierop terug.  

 

CDA is tevreden over de begroting met OZB-verlaging van 
ruim 10% 

Op 24 oktober vond in de 
gemeenteraad de Begrotingsdag 
plaats. De fracties deelden hun visies 
op de begroting – die voortvloeit uit 
de Kadernota, vastgesteld in juli – 
waarna moties en amendementen 
omtrent de begroting werden 
besproken. De CDA-fractie is blij met 
de begroting en stond in haar visie 
onder meer stil bij de ambtelijke 
capaciteit, bestaanszekerheid en 
wonen. 

Fractievoorzitter Femke Koekoek licht toe: “Wat de CDA-fractie betreft is de 
begroting conform de Kadernota opgesteld. Dat betekent niet dat we het 
overal mee eens zijn, maar het democratisch besluit over de Kadernota is 
uitgevoerd en daar hechten wij aan. Waar we het natuurlijk wel mee eens 
zijn, is de OZB-daling. Na jarenlang knokken is de trend van OZB-
verhogingen doorbroken en hoeven onze inwoners door ons amendement 
volgend jaar ruim 10% minder OZB te betalen.” 

Koekoek sprak ook haar tevredenheid uit over de aanpak rondom de 
ambtelijke capaciteit: “In de afgelopen jaren werden we moedeloos over de 
capaciteitstekorten in de ambtelijke organisatie. Vaak konden ambities uit 
de begroting daardoor niet helemaal worden uitgevoerd. Het CDA kwam 
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daarom met het pleidooi voor een beperkte overheid, waarin de gemeente 
zich richt op dingen goed te doen in plaats van alles tegelijk te willen doen. 
Het college heeft hier vervolg aangegeven en daar zijn we blij mee.” 

Koekoek ziet echter ook ruimte voor verbetering in de komende periode. 
Hierover vervolgt Koekoek: “Zowel het college als het CDA wil veel meer 
woningen gaan bouwen, maar we bouwen momenteel veel te weinig. We 
hebben daarom, net als bij de Kadernota, de oproep gedaan om de realisatie 
van een nieuwe woonwijk te onderzoeken. Verder zien we kansen in een 
verruiming van kavelsplitsing en het versnellen van bouwprocedures. We 
blijven tot slot de ontwikkelingen rondom (verkeers)veiligheid kritisch 
volgen. Wat goed is, moet ook goed blijven als het gaat om de kwaliteit en 
veiligheid van wegen en fietspaden en ook krijgen we veel signalen over 
onveiligheid in brede zin. Het CDA blijft zich inzetten voor een fatsoenlijk 
Hoogeveen waarin je veilig over straat kunt, waar omzien naar elkaar 
gewoon is en waar de overheid dienstbaar is aan haar inwoners.” 

Wilt u de gehele bijdrage van Femke Koekoek lezen? Klik dan hier. 

 

CDA dient tevergeefs motie in voor tijdelijke adviesraad IT 

In de raadsvergadering van 10 oktober werd het raadsvoorstel 
“Toekomstvaste informatievoorziening SWO” besproken in de 
gemeenteraad. Het college heeft onderzoek uit laten voeren naar de IT-
systemen binnen de ambtelijke organisatie, waaruit bleek dat een 
investering van in totaal 7 miljoen euro – verspreid over een aantal jaren tot 
2028 – nodig is om de informatievoorziening in de SWO weer op niveau te 
brengen. Omdat zowel de ambtelijke organisatie als de gemeenteraad 
weinig expertise heeft op het gebied van IT, diende raadslid Haaije Feenstra-
Paas een motie in voor het instellen van een tijdelijke adviesraad IT. 

Feenstra-Paas licht toe: “Zowel in de ambtelijke organisatie als in de 
gemeenteraad is er weinig specifieke deskundigheid op het gebied van 
informatietechnologie. Dat is tevens de reden dat het college het onderzoek 
heeft laten uitvoeren door een extern bureau. Het gebrek aan expertise is 
een groot risicofactor voor het mogelijk verspillen van belastinggeld. 
Daarom heb ik een voorstel ingediend om een tijdelijke adviesraad IT in te 
stellen, waarin inwoners met expertise op dit gebied pro deo of tegen een 
bescheiden presentieregeling plaatsnemen. We hebben hier al positieve 
ervaringen mee met bijvoorbeeld de Adviesraad Sociaal Domein en dit kan 
tevens de kwaliteit van de besluitvorming in de raad verbeteren.” 

Helaas kreeg het voorstel onvoldoende steun van de raad. Het voorstel werd 
met 6 stemmen voor en 24 stemmen tegen verworpen.  

 

https://www.cda.nl/drenthe/hoogeveen/actueel/nieuws/visie-begroting-2025-cda-hoogeveen


CDA is blij met verlaging buitensporttarieven 

Op dinsdag 15 oktober maakte het college bekend om de huurprijzen voor 
het gebruik van sportaccommodaties, zoals sportvelden, te gaan herzien. 
Reden voor de herziening is een breed gedragen motie van onder meer 
CDA, VVD en Gemeentebelangen uit december 2023, waarin het college 
werd verzocht om met een toekomstbestendige tariefstructuur te komen. 
Het college maakte deze maand bekend om de buitensporttarieven te 
verlagen met 50.000 euro. Het CDA is blij met deze verlaging. 

Raadslid Arnold de Weerd licht toe: “In de gesprekken met 
sportverenigingen vorig jaar werd duidelijk dat de buitensporttarieven in 
Hoogeveen bovengemiddeld hoog waren in vergelijking met andere 
gemeenten. Deze sportverenigingen gaven bovendien aan dat zij de kosten 
niet meer konden dragen zonder de contributie te verhogen, zeker als de 
veldhuurtarieven in 2024 zouden zijn verhoogd met 15.5 procent. Dat vinden 
wij als CDA Hoogeveen onwenselijk, want sport moet voor iedereen 
toegankelijk zijn. Sport zorgt immers voor verbinding en houdt ons 
lichamelijk en geestelijk fit. Daarom zijn we blij dat het college vervolg heeft 
gegeven aan onze motie door de tarieven te verlagen.” 

 

CDA houdt online enquête rondom verkeersveiligheid 

In de maand oktober organiseerde de 
CDA-fractie een online enquête onder 
inwoners over verkeersveiligheid. 
Inwoners konden onveilige 
verkeerssituaties doorgeven op 
www.veilighoogeveen.nl, waarmee de 
CDA-fractie vervolgens aan de slag kan 
gaan.  

Raadslid Aaf-Tineke Bisschop vertelt 
hierover: “Er is in de afgelopen jaren veel 
werk verzet om de verkeersveiligheid te 
verbeteren, maar het werk is nog niet af. 
Daarom hebben we inwoners gevraagd om hierover met ons mee te 
denken. De vele reacties op de enquête bevestigen ons beeld: er zijn nog 
veel onveilige verkeerssituaties die onze aandacht vragen. Wij bedanken alle 
deelnemers aan de enquête en we komen binnenkort hierop terug met een 
vervolgactie.” 

 

 

http://www.veilighoogeveen.nl/


Opheffing overlegorgaan voor luchtvaart wordt uitgesteld: 
CDA is hierover tevreden 

In de commissievergadering van 23 oktober besprak de Provinciale Staten 
de opheffing van de Commissie Regionaal Overleg Luchtvaart – het 
overlegorgaan rondom vliegveld Hoogeveen. Na de opheffing is er nog geen 
alternatief waarin de inspraak van betrokkenen bij het vliegveld is geborgd. 
Dit vindt CDA Hoogeveen de omgekeerde volgorde en daarom is de fractie 
blij dat de Provinciale Staten de opheffing hoogstwaarschijnlijk gaat 
uitstellen. 

Raadslid Bert Otten vertelt: “CDA Hoogeveen waardeert de rol van het 
vliegveld in Hoogeveen, waarbij de Commissie Regionaal Overleg 
Luchtvaart een rol speelt in het betrekken van onder meer omwonenden, 
nabije bedrijven en vliegverenigingen. Dit ondersteunt het draagvlak voor 
het vliegveld. Nu was de Gedeputeerde Staten voornemens – tot onvrede 
van enkele omwonenden en natuurorganisaties – dit overlegorgaan op te 
heffen zonder dat er een alternatief is. Als Hoogeveense CDA-fractie vinden 
we dit de verkeerde volgorde en we staan dan ook in nauw contact met de 
Statenfractie hierover. We zijn blij dat de Gedeputeerde Staten onze 
gedachte volgt en het Statenvoorstel aanpast, waarmee de opheffing van 
het overlegorgaan hoogstwaarschijnlijk wordt uitgesteld.” 

 

CDA brengt bezoek aan dorpscentrum ’t Anker in 
Hollandscheveld 

Op donderdag 17 oktober bracht CDA 
Hoogeveen een bezoek aan 
dorpscentrum ’t Anker in 
Hollandscheveld. In het dorpscentrum 
hield het CDA van 19:00 tot 20:00 uur een 
inloopspreekuur, waarin inwoners met de 
fractie konden delen wat goed gaat in het 
dorp, maar ook wat beter kan. Het 
resulteerde in fijne gesprekken waarin 
onder meer de rol van een betrouwbare 
overheid aan bod kwam. Bedankt voor de 
fijne gesprekken en tot snel!  



 

 


